



## Bekkestua Rotary klubb

Referat fra møte Nr. 3 i Pramkomiteen - 2017 /2018		
Tid:	22. november 2017 etter Rotary-møtet.	
Sted:	Klubblokalene	
Deltagere:	Bjørn Moe Formann Ivar Måge (ÅM), Tom Gerner (TG), Ole Petter Parnemann (OPP)	
Ikke tilstede:	Erik Poppe (EP), Andrea Gjølme (AG), Tom Rune Nilsen	
Distribueres:	Komitemedlemmer, Sekretær, President	
Neste møte:		
Referent:	<i>Bjørn Moe</i>	
sak	Tema(Selvåg)	aksjon
2.1	Møtet ble startet med en oppfølging av referat fra forrige møte.	
2.2.	Justert program var utsendt til komitemedlemmene og diskutert. Formålet med møtet var å komplettere programmet slik at det kan presenteres på vårt møte 13.12	BM
2.2.1.	<p><b>Programutkast</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Programutkastet ble gjennomgått og justert. (Se vedlegg)</li> <li>- Vi har ikke fått bekreftet Hennie Onstad/Stenstadvold 2.05 Anders bes om å avklare dette.</li> <li>- Vi har fortsatt 3 åpne poster, og vi utfordrer Erik til å kontakte noen av sine kandidater for å fylle opp disse med tema og foredragsholder som følger: <ul style="list-style-type: none"> <li>o Ragnar Kvam Eventyrer/Forfatter</li> <li>o Jørgen Roll Dir. Oslo Konserthus</li> <li>o Jan Storhaug Data grunder</li> </ul> </li> </ul> <p>Aktuelle datoer fremgår av vedlagte Programutkast. Noen av de foredragsholdere vi har på programmet har ennå ikke bekreftet datoer, men dette vil bli fulgt opp av den ansvarlige.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Det ble reist spørsmål om ikke møtet 27.06 vil være et intercity møte. Dette må avklares</li> <li>- Programutkastet vil også bli sendt ut til de aktuelle komiteledere slik at disse blir kjent med sine møtedatoer.</li> </ul>	<p>AG</p> <p><i>Erik P</i></p> <p><i>Alle</i></p> <p>OPP</p> <p>BM</p>



## Bekkestua Rotary klubb

2.2.2.	<b>Konklusjon</b>  Alle som har utestående punkter bes rapportere til BM snarest	<b>Før møtet</b> <b>13.12</b>  <i>Alle</i>
--------	--	---